
Országgyűlési képviselő

Iromány száma: K/11365.

Benyújtás dátuma: 2020-07-17 13:14

Parlex azonosító: 1HNE72CZ0001

Címzett: Kövér László, az Országgyűlés elnöke
Benyújtó: Dr. Lukács László György (Jobbik) 

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen lépéseket tett a kormány annak érdekében, 
hogy a koronavírus második hulláma a védekezésre felkészülten találja az egészségügyet, a 
szociális ellátórendszert, az érintett hatóságokat és a magyar társadalmat egyaránt?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Megfigyelhető volt az igyekezet a kormányzat részéről, hogy a Pesti úti idősek otthonában kialakult
helyzetért – önmagukon kívül persze – megnevezzenek politikai felelőst/felelősöket. Szinte még 
visszhangzott a kormányzati hirdetésekkel nagylelkűen ellátott sajtótermékek hangja, amelyben 
„Feszítsd meg!”-et kiáltanak Budapest főpolgármesterét téve felelősnek, mikor Mezőkövesden egy 
tanári értekezletet követően 21 fő esetében zárultak pozitív eredménnyel a laboratóriumi 
vizsgálatok a járványügyi veszélyhelyzet megszüntetését követően mintegy három héttel.

A Pesti úti idősek otthonában történtek kapcsán a Publicus szerint a megkérdezettek 42 százaléka a 
kormányt tette felelőssé, 24 százalékuk pedig a fővárost. A felelős magatartás azonban a kormány 
részéről nem az ujjal mutogatás, hanem a járvány második hullámával kapcsolatos kormányzati 
teendők végrehajtása, a közéleti árokásás tudatos visszafogása, a magyar emberek biztonságának és 
egészségének megvédése lenne. Mindezt nem a finkelsteini kreálmányok, a Soros-, a Kalergi- és 
egyéb tervektől, a koronavírus alatt visszavonuló felfegyverzett menekültektől, a független magyar 
bíróságoktól, az ENSZ-től, a WHO-tól, Ferenc pápától, a hajléktalanoktól (meg a jó ég tudja még 
kik voltak a fő gonosznak kikiáltva az elmúlt években), hanem a valóságos és közvetlen veszélyt 
jelentő koronavírustól, az ezzel összefüggésben elveszített munkahelyektől, honfitársaink 
elszegényedésétől.

Van olyan szomszédos állam, ahol megbírságolták a miniszterelnököt, mert megszegte a kormánya 
által hozott járványügyi előírásokat, addig nálunk ezeket a kormánytagok magukra nézve nem 
tartották kötelező érvényűnek. Egy másik szomszédos országban a kormányfő tette szóvá, hogy egy



labdarúgó mérkőzésen nem tartották be a járványügyi szakemberek által hozott szabályokat. Nálunk
miközben a tisztifőorvos asszony a WHO-val egységben a maszkviselés használata ellen érvelt, a 
miniszterelnök olyan maszkban fényképeztette magát – az omladozó kórházi vakolat és a 
működésképtelen lift előtt –, amilyen az egészségügyben dolgozóknak nem jutott. 

Summa  summárum,  nyakunkon  a  vírus  második  hulláma,  amelynek  legyőzése  érdekében  mi,
jobbikosok továbbra is megtesszük a javaslatainkat, amelyre minden bizonnyal majd a megszokott
sablon  válaszok  érkeznek  (sajnos  minden  észrevétel  és  kérdés  a  kormányzati  koordináta
rendszerben  „akadályoztatásként”  jelenik  meg).  Ehhez  a  magam  részéről  Kossuth  Lajost
aktualizálva mindösszesen azt kérem, hogy emeljék fel a politikájukat az események színvonalára!

A konkrét kérdésem, amellyel kapcsolatban a T. Miniszter úr tájékoztatását várom:

Milyen lépéseket tett a kormány annak érdekében, hogy a koronavírus második hulláma a
védekezésre  felkészülten  találja  az  egészségügyet,  a  szociális  ellátórendszert,  az  érintett
hatóságokat és a magyar társadalmat egyaránt?

Várom megtisztelő válaszát!

Dr. Lukács László György
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